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Onderwerp: Snelwegbevalling

Toelichting
De Staten hebben in november 2008 een uitgebreide toelichting gekregen over de Zeeuwse 
ziekenhuizen. Zowel het rapport over de uitstroom van patiënten naar andere ziekenhuizen, 
als een toelichting van betrokken artsen maakten hiervan onderdeel uit.  Volgens het rapport 
wordt vanuit Zeeland voor gynaecologie verwezen naar overige Nederlandse ziekenhuizen. 
Volgens de artsen blijft de mogelijkheid om te bevallen in een Walchers ziekenhuis 
aanwezig, als het gaat om zgn. ‘verplaatste thuisbevallingen’.
Ook voor medisch geïndiceerde bevallingen lijkt het er nu op dat er in Zeeland zelfs geen tijd 
meer is om mensen te verwijzen, omdat ze de afstand Vlissingen - Goes zelf niet overbrugd 
krijgen. Dit lijkt een serieus probleem. 
De Koninklijke Nederlandse Organisatie van Verloskundigen waarschuwt al langer voor 
situaties zoals deze. Juist de groep met een hoog risico moet nu (te) ver reizen naar het 
ziekenhuis Goes. In dit geval ging het om een ‘prematuur’ kind hetgeen altijd risico’s kan 
inhouden.  

Vragen
1. Waarom is vooruit gelopen op de definitieve fusie van beide ziekenhuizen;
2. Was voor een dergelijk deelbesluit geen goedkeuring van de NMa nodig;
3. Wordt daardoor niet de indruk gewekt dat  er niet geluisterd wordt naar opvattingen 

van deskundigen, zoals die van verloskundigen op Walcheren en de Koninklijke 
Nederlandse Organisatie van Verloskundigen;

4. Vindt u met ons de opvatting van de woordvoerder van de ziekenhuizen dat: “deze 
bevalling een uitzondering was”  en er ook voor de toekomst “niets”1 aan de hand is 
niet ‘prematuur’;

5. Hoe verhoudt die opvatting zich met de mening van verloskundigen in Vlissingen en 
de Koninklijke Nederlandse Organisatie van Verloskundigen;

6. Hoe is de zorg voor bevallingen met een hoog risico vanuit Walcheren nu geregeld;
7. Is het gebruikelijk dat ouders in een dergelijke situatie geen ambulancevervoer 

aangeboden krijgen - hoe oordeelt u over de reactie op de hulpvraag aan ambulance 
en politie in deze;

8. Is het denkbaar dat in de toekomst in dergelijke uiterste noodsituaties uitgeweken kan 
worden naar een verloskundige afdeling op Walcheren; 

9. Welke extra risico’s kunnen er zijn er in het toeristenseizoen, wanneer de bevolking 
van de Walcherse kust en de drukte op de wegen aanmerkelijk toeneemt;

1 Trouw d.d. 9 januari 2009 p.7
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